
 

Sak 8: Valg 
 

Valgkomiteens innstilling til styre i La Humla Suse  
Valgkomiteen 2024/25 har bestått av Hilde Helene Rustad og Bendik Ferkingstad 

På valg: 

• Ida Moe  

• Julie Scheen  

• David Nguyen  

 

Ikke på valg: 

• Mikaela Embla Olsen (styreleder) – 1 år igjen 

• Eirin Bruholt (nestleder) – 1 år igjen 

• Brage Størkersen – 1 år igjen 

• Mari Steinert – 1 år igjen 

• Helene Kristine Hertwig – 1 år igjen 

• Andreas Tjernshaugen – 1 år igjen 

 

 

Valgkomiteens innstilling 

 

Ordinære styremedlemmer 

• Ida Moe – gjenvelges for to nye år 

• Jurgen (Jurrien Johannes Bernardus) Wegter – velges for to år 

• Malene Langvik-Hansen – velges for to år 

 

 

Introduksjon til innstilling 

Valgkomiteen har etter innspill fra styret og sekretariatet, samt egen erfaring, lagt særlig vekt på 
engasjement, nettverk, kommunikasjonsfaglig kompetanse-og erfaring, og kjennskap til 
arbeidsområdet til La Humla Suse. Vi har også lagt vekt på alder og kjønn for å oppnå et mer 
balansert styre. Kandidatene vi foreslår som nye styremedlemmer har erfaring fra foreningsarbeid, 
styreverv, prosjektarbeid og formidling gjennom flere kanaler, både sosiale medier og mer 
tradisjonelle. De er personer med gjennomføringsevne og med mye engasjement for og kunnskap 
om insekter og natur. Vi er veldig glade for at Ida Moe ønsker å forsette i styret, og for at Malene 
Langvik-Hansen og Jurgen Wegter har takket ja til å stille som nye styrekandidater. 

 



Julie Scheen og David Nguyen stiller ikke til gjenvalg. Vi i valgkomiteen ønsker på vegne av 
foreningen å takke dem for deres innsats i styret de siste fire årene. 

 

Presentasjon av kandidatene 

Til gjenvalg (ordinært styremedlem): 

Ida Moe er biolog og botaniker utdannet ved UiO og jobber i dag i administrasjonen ved et av UiOs 
institutter. Hun har vært med i La Humla Suse i flere år, og har blant annet hatt ansvar for humlegata 
på Tøyen, holdt humlevandringer, hatt design-oppdrag for LHS, jobbet med formidling rettet mot 
barn og stått på stands. Av prosjekter utenfor LHS-verden har hun også jobbet med fjerning av 
fremmede arter i Oslofjorden. Ida sitter også i styret til Ung Botanisk Forening Oslo. Hun både liker 
og har lang erfaring med å lage og gjennomføre ulike arrangementer, og er glad i praktiske 
prosjekter. Ida brenner blant annet for at La Humla Suse skal bli mer kjent, og ønsker å bidra med 
sine styrker og sin kompetanse inn i styrets arbeid. 

Nye styremedlemmer (ordinære styremedlemmer): 

Jürgen (Jurrien Johannes Bernardus) Wegter (f. 1972) er utdannet gartner og agronom fra Nederland, 
med videre utdanning innen arkeologi og bygningsvern. Han flyttet til Norge i 1994 og driver i dag 
Fagerli Naturgård i Vanvikan, et småbruk med høy verneverdi og fokus på biomangfold. Han har lang 
erfaring innen naturvern og formidling, blant annet som tidligere styremedlem i KVANN og Norsk 
Botanisk Forening, samt regionleder for «Barnas Blomstereng-prosjekt». Han har også drevet 
pionerbedriften Herba Polaris Naturprodukter i Finnmark, med fokus på ville vekster og samisk 
folkebotanikk. Jürgen har gitt ut barneboken SOS Blomstereng (2017) og har flere bokprosjekter på 
gang. Han er aktiv i kartlegging av humler og dagsommerfugler, samt kursholder og regionalt 
ansvarlig for Den ville pollinatortellingen for La Humla Suse. Som styremedlem vil han bidra med sin 
brede erfaring innen skjøtsel, formidling og tiltak for bevaring av ville pollinatorer og biodiversitet.  

Malene Langvik-Hansen er masterstudent og forsker på hvordan bier beveger seg mellom 
blomsterenger i Oslo sentrum. Sommeren 2023 merket hun flere bier på ulike enger for å undersøke 
om de forflyttet seg mellom engene eller forble der de ble merket. Malene har stor interesse for 
skriving og vitenskapsformidling, og har bidratt med en rekke tekster til studenttidsskriftet 
Argument. Der hadde hun også rollen som redaksjonsleder, noe som ga verdifull erfaring med 
organisasjonsarbeid. Hun ønsker blant annet å benytte sin kompetanse til å skrive tekster om 
pollinatorer for La Humla Suse. Ved siden av studiene jobber Malene på rovviltavdelingen ved Norsk 
institutt for naturforskning, i tillegg til en deltidsstilling som miljøarbeider i en omsorgsbolig ved 
Bærums Verk. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet støtter valgkomiteens innstilling til nytt styre i La Humla Suse. 

 
Innstilling til ny valgkomite  
 

Valgkomiteen sin innstilling ser slik ut: 

 

Bendik Ferkingstad – gjenvelges for to år 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet støtter valgkomiteens innstilling til ny valgkomite i La Humla Suse. 


